
   

         

           
 

Mondelinge vragen: Stadskantoor ook 
toegankelijk voor aangepaste fietsen 
10 oktober 2024 

Vragen: 
Op 7 oktober berichtte RTV Utrecht over de slechte toegankelijkheid van het Stadskantoor met een 
aangepaste fiets. (Dennis kan zijn driewieler nergens kwijt: 'Ik mag hier eigenlijk gewoon niet komen') 
Dennis van Elten kan zijn elektrische driewieler niet in de omgeving van het Stadskantoor stallen, terwijl hij 
als lid van de WMO Cliëntenraad vaak in het Stadskantoor moet zijn.  

Dennis mag zijn fiets niet in de Jaarbeurspleinstalling of op het Jaarbeursplein parkeren. De Knoop is de 
dichtstbijzijnde stalling waar Dennis zijn fiets kan parkeren. En dat is veel te ver. Zo ver kan Dennis niet 
lopen, geeft hij aan in het artikel. Dennis is niet de enige die het Stadskantoor slecht kan bereiken. Er zijn 
helaas meer voorbeelden bekend van mensen die hun aangepaste fiets niet rond het Stadskantoor kunnen 
parkeren.   

Het Stadskantoor moet voor iedereen toegankelijk zijn. Alle fracties in de gemeenteraad willen snel actie 
van het college. Daarom stellen wij de volgende mondelinge vragen.  

1. Hoe reageert het college op het artikel van RTV en op het feit dat aangepaste fietsen worden 
geweigerd in de Jaarbeurspleinstalling? Waarom reageerde het college in eerste instantie alleen 
schriftelijk op RTV en kan het college zich voorstellen dat die reactie afstandelijk overkomt?  

2. Is het college het met de fracties eens dat er zo snel mogelijk een plek bij het Stadskantoor moet 
komen voor het stallen van aangepaste fietsen? Welke plekken heeft het college hiervoor in 
gedachten in of buiten stallingen?  

3. Kan het college leden van de WMO Cliëntenraad toegang geven tot de stalling van het 
Stadskantoor? Zo nee, waarom niet? 

In het artikel stond ook dat de fiets van Dennis door de gemeente was verwijderd van het Jaarbeursplein. 
Dat voorval is op 19 september al aan de orde gekomen in de commissie VBF bij een debat over 
toegankelijkheid van stembureaus. De wethouder gaf toen aan het op te nemen met de wethouder 
Mobiliteit en de afdeling VTH.  

4. Welke concrete stappen heeft het college gezet sinds het debat van 19 september? 
5. Kan het college in samenwerking met SOLGU ook de toegankelijkheid van andere gemeentelijke 

stallingen bekijken en nagaan of daar maatregelen nodig zijn? 
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